
Vraag nr. 108 
van 12 februari 1996 

van de heer JOHN TAYLOR 

Beleidsondersteuning – Studieopdrachten 

Geregeld worden er, ter voorbereiding of ter onder-
steuning van het beleid dat een minister wenst te 
voeren, studies gemaakt door universitaire 
instellingen, consultancy-firma's en dergelijke 
meer. 

Dergelijke studies leveren vaak zeer interessante en 
relevante informatie op die een wezenlijke bijdrage 
kan betekenen voor de beleidsvoering. Een 
overheid die zich informeert, zal ook met kennis 
van zaken beslissingen kunnen nemen. 

Dergelijke studies dragen echter een hoog 
prijskaartje en soms moeten we vaststellen dat 
sommige ervan zonder verder gevolg in de lade 
belanden. 

Dienaangaande had ik aan de minister-president, 
voor de domeinen die vandaag onder zijn 
bevoegdheid vallen, graag de volgende vragen 
gesteld. 

1. Welke bedragen werden er tijdens de vorige 
legislatuur en in 1995 respectievelijk 

vastgelegd en/of besteed voor het laten 
uitvoeren van studieopdrachten ? Welk bedrag 
wordt uitgetrokken voor het jaar 1996 ? 

2. Over welke studieopdrachten gaat het ? Wat is 
de inhoud van deze verschillende opdrachten ? 

3. Wat is de naam van de instellingen en/of 
ondernemingen waaraan deze opdrachten 
werden toegewezen ? 

4. Worden de studies die door de vorige regering 
werden besteld nog gebruikt ? Graag een 
specifiëring over de aanwending van deze 
studieopdrachten door de huidige regering. 

N.B. : Deze vraag werd gesteld aan alle 

ministers. 

  
Gecoördineerd antwoord van minister-

president Luc Van den Brande 

 

(Gezien de omvang wordt het antwoord niet 

opgenomen in het Bulletin van Vragen en 

Antwoorden. Het ligt ter inzage bij het 

secretariaat van het Vlaams Parlement, 

Schriftelijke Vragen, 1011 Brussel, tel. 

02/552.11.11, waar ook een kopie kan 

worden aangevraagd – red.)

 


